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Dank aan God die Mij de kracht en mogelijkheid geeft dit vrijwillig werk te 
doen. Dit boek schrijf ik vanuit het motief om de mensheid onzelfzuchtig 
verder te helpen op basis van mijn verhaal, in alle eerlijkheid en oprechtheid. 
Als het mensen kan inspireren om een betere wereld te creëren, dan ben ik in 
mijn opzet geslaagd. Opgedragen aan Swami Nardanand, Madeleine Peyroux, 
Magdalena Solomon, Magdalena Picavet, Madeleine Rothschild, Madeleine de 
Rothschild, Thomas Jennes, Koning Filip en Koningin Mathilde, Bart De Wever, 
Jvalamukhi Deva Dasi, Charles John Jarvis, Sarah Westall, David Icke, Richard 
Sacks, Dr Shiva Ayyadurai, Mordechai Krispijn, Gopinata, Gopi Krisha, Vitalski, 
Emmanuel Bruynseraede, Manuel Somers, John White, Karen Eva Silberstein, 
Jana De Zutter, Filip Meulders, Mike Adams, Michael Schrijvers, Chris Josh, 
Harinama Chintamani, Michael Bernard Beckwith, Dr Gabriel Cousens, Gabriel 
Gonsalves, Michael Keuppens, Chris Everard, en vele anderen voor de 
inspiratie. 

Ook dank ik Maria Zeee van Zeee Media, Mariah Carey als Koningin van 
Kerstmis en Maria Perez voor hun geloof in het goede. Ook hoop Ik dat 
Madonna op het goede pad is. Ik beschouw haar nu als familie na het 
overlijden van haar broer Christopher Ciccone. Ook dank aan alle vrienden die 
me gedurende al die jaren trouw zijn gebleven. Ook dank ik Michael Schrijvers, 
de beste psycholoog van Antwerpen met het hart op de juiste plaats. En dank 
aan Mike Adams om te vechten voor de waarheid, en David Icke voor zijn inzet 
om de mensheid te waarschuwen. Ook prijs ik Marlies destuyver voor haar 
moed om niet op te geven. Ook dank ik de Hare Krishna-toegewijden onder 
leiding van Prabhupada die een ware steun waren bij  het bestuderen van de 
Veda's. Ik hoop oprecht dat de valse toegewijden die agenten van de demon 
Kali zijn zullen worden ontmaskerd en van de macht verwijderd binnen 
ISKCON zodat ISKCON terug naar de zuivere leringen van Swami Prabhupada 
kan keren. Dankzij dat invloed van Srila Prabhupada heb ik mijn vroegere 
amfetamine-en cocaïneverslaving achter mij kunnen laten, door de 
gedisciplineerde dagelijkse spirituele praktijk, vooral het chanten van de Maha 
Mantra en/of het Tetragrammaton. 

Naar analogie van de Nobele Koran vermeld ik ook als te respecteren 
personages : Abraham, Mozes, Ismaël en Idries.

Antwerpen, 16 december 2024 in het 5125ste jaar van het Kali Yuga.



Ik schrijf dit boek als onderdeel van mijn dienst aan God. Ik volg al jaren 
respectievelijk de integrale, bahkti, siddha maha en raja yoga, maar ben 
steeds meer op bhakti overgestapt dankzij de leringen van Swami Prabhupada. 
Mijn doel is niet mezelf van de maatschappij verwijderen, maar net mijn licht 
naar de wereld te brengen. Terwijl ik dit schrijf is de oorlog tussen NATO, 
Oekraïne en Rusland begonnen, tot mijn grote spijt. Ik wens hier geen kant te 
kiezen. Het meest wijze dat ik ben tegengekomen op internet is de afbeelding 
die Magdalena Gabriel postte op instagram : 

Foto : Magdalena Gabriel

Deze afbeelding spreekt boekdelen en dat is waar we ook naartoe moeten. Ik 
volg de updates van alle Lichtwerkers en mensen van de wereldwijde Alliantie 
van Lichtwerkers en Galactics. Zij zeggen dat Putin en Trump deel uitmaken 
van deze alliantie van Licht, hoewel de mainstream media net het tegendeel 
lijkt te zeggen. Wat er gaande is, is de vernietiging van biolabs en black ops-
centra, aldus onze Lichtwerkers. David Icke raadde aan om niet mee te gaan in 
de retoriek en de propaganda. Uiteindelijk past dit op een hoger niveau binnen 
een groter plan.

Ondertussen blijf ik bezig met de yoga, studeer de Bhagavad Gita regelmatig 
en het Srimad Bhagavatam en heb net het boek Licht op Yoga uit van Sri 
Aurobindo. Wat er nu belangrijk is, is niet voor de angst te kiezen. Er is nog 
veel corruptie die aan het licht zal komen en we werken er met man en macht 
aan om het beste van onszelf te geven. Ik doneerde al aan het Rode Kruis 
Vlaanderen en aan ICAN, een initiatief om de kernwapens uit de wereld te 



halen en ze illegaal te maken. Ik heb kleine bijdragen gestort aan deze 
verenigingen en initiatieven. Vorige weken heb ik dan weer het 
voedselbedelingsproject van de Hare Krishna Bhakti Yogi's gesteund. Het doet 
goed om mijn zielentaak te vervolmaken op aarde. Ik heb echt het gevoel dat 
ik echt een verschil kan maken nu en hoop dat Ik het in de toekomst mag 
blijven doen.

Voor zover ik kan teruggaan in mijn vroege kindertijd was Ik al geïnteresseerd 
in helder zien en was ik gelovig. Vond ik een steen in de vorm van een kruisje, 
dan nam ik het mee naar huis als talisman en ik geloofde dat de kracht ervan 
me kon beschermen. Mijn ouders hadden het niet breed financieel en Ik 
groeide in relatieve armoede op. Omdat mijn ouders maar niet overeen konden 
komen en vaak ruzie maakten bracht ik vaak tijd door bij mijn grootouders 
Nelly Gosselin en Alfons van Hooymissen. Daar kon ik uren genieten van het 
kijken naar concerten van Michael Jackson die mijn grootmoeder voor mij had 
opgenomen. Ook was ik enorm aangedaan door het leven van de ziener 
Nostradamus. Van een documentaire over zijn leven kon ik eindeloos genieten. 
Ook keek ik elke dag naar optredens van Michael Jackson en herinner ik me 
dat ik in slaap viel terwijl ik luisterde naar Madonna op de wekkerradio, 
diezelfde Madonna die spirituele familie zou worden.

Mijn ouders waren hippies. Ze konden enorm genieten van muziek, dus dat 
kreeg ik al van jongsaf mee. Ik herinner me dat ik al met een microfoon 
rondliep en een speelgoedgitaar op 5-jarige leeftijd. In de lagere school schreef 
ik soms gedichten tegen de golfoorlog die ik dan mocht voordragen voor de 
klas. Omdat mijn ouders zo vaak ruzie maakten verhuisden we vaak en moest 
Ik regelmatig van school veranderen. Ik heb een tijdje in een vluchthuis 
gewoond met mijn moeder wanneer de ruzies tussen mijn ouders ondraaglijk 
werden. Uiteindelijk zouden ze laten scheiden en dat was een wijze beslissing.

Op de middelbare school werd ik helemaal gegrepen door de muziek van 
Nirvana. Mijn vader keek veel naar MTV en daar was de dood van Cobain altijd 
in het nieuws. Het bracht mij ertoe zelf een gitaar te kopen en alle Nirvana-
songs te leren spelen. Ik begon ook gitaarles te volgen bij een familielid van 
mij Michel Poczo. Hij was een goede, maar strenge leraar. Zijn advies was 
altijd : meer oefenen! Ik kwam jammer genoeg op jonge leeftijd in contact met 
drugs, het begon met soft-drugs en later werd het ook harddrugs. Ik had een 
manier gevonden om mijn hooggevoeligheid te verdoven, dus keek altijd uit 
naar een vrij moment om een joint te rollen, en later begon ik in de weekends 
ook veel paddo's, XTC, speed en cocaïne te gebruiken. Dit hield ik jaren vol tot 
ik in de week moest herstellen van het weekend omdat ik heel het weekend 
doorfeestte. Ik was eigenlijk een rocker maar belandde sporadisch wel eens in 
discotheek Cherry Moon in Lokeren. Ik kwam die periode met veel moeite door 
omdat ik van nature melancholisch was omdat mijn ouders zoveel ruzie 
maakten dacht ik als jongen van elf al aan zelfmoord. Dat zette zich door op 
de middelbare school. Om de pijn niet te voelen sneed ik met een breekmes de 
naam van een meisje waar ik verliefd op was in mijn arm tot het fel bloedde. 
Tegenwoordig heet dat automutilatie, geloof ik. 



Als ik terugkijk naar die periode, ondanks de pijn van de ruzies tussen mijn 
ouders, heb ik wel enorm van de vrijheid en de muziek mogen proeven. Mijn 
vader was anti-katholiek, hij kon de heksenvervolging niet verteren, en 
terecht. Jeanne D'Arc zag hij als een voorbeeld van hoe het niet moet in de 
Katholieke Kerk, namelijk zogenaamde heksen op de brandstapel doen 
belanden. Later zou ik van Michael Keuppens leren dat de isoleercel in de 
psychiatrie (waar ik later zou belanden) de huidige brandstapel is. Michael 
schreef zijn eindwerk voor de universiteit met als titel “Van de brandstapel tot 
de isoleercel”. Het werk zit in een kluis in de universiteit omdat het niet 
gepubliceerd mocht worden omdat het ophef zou veroorzaken. Als verzetsdaad 
droeg mijn vader een omgekeerd kruis als oorbel en later pronkte dat ook aan 
de muur. Hij besefte wellicht in zijn onwetendheid niet dat dat ook een 
symbool is van satanisme, waar ik absoluut tegen ben. Hij flirt nog steeds met 
satanisme in zijn uitspraken en daar ben ik absoluut tegen. Mijn vader was een 
vrijbuiter, alles kon bij hem. Omdat hij toch wist dat ik achter zijn rug op 
school naar drugs ging zoeken liet hij het me thuis doen “onder toezicht”, dat 
achtte hij veiliger dan ergens op straat. Wanneer ik overdreef met XTC was hij 
razend en kreeg ik een uitvlieger over me heen. In de Vedische traditie waar ik 
me later bij zou aansluiten tracht men jongeren op te voeden in het celibaat en 
ver weg te houden van intoxicatie, dat is de Vaisnava-traditie. Dat is veel 
wijzer dan onze Westerse manier, waar het hedonisme de jongeren om zeep 
helpt. Zo'n opvoeding had me beter gevallen, en als ik ooit kinderen zou 
hebben, zou ik ze ver weg houden van drugs en opvoeden zoals dat gebeurt bij 
de spirituele Vaisnava-traditie. Daar worden jongeren al heel vroeg naar de 
guru-kulu gestuurd en opgevoed door een spirituele leraar tot eerste-klas 
burgers. De muziek is geen probleem. Muziek kan mensen inspireren en vrij 
maken. Niet de satanische rommel die nu gepromoot wordt door de Illuminati. 
De hele muziekindustrie wordt geleid met de Illuminati als gatekeepers. 
Bepaalde artiesten worden bewust uit de ether gehouden. Zo zijn er vele 
rapgroepen die tegen de New World Order rappen maar dat komt nooit in de 
mainstream media, volgens filmmaker Chris Everard. De tegencultuur van de 
jaren zestig is helemaal geënsceneerd met sex, drugs en rock 'n roll en vrije 
sex als de waarden om de gezinnen en de jeugd te ontwrichten. De C.I.A. had 
er ook iets mee te maken. Ze hadden er alle voordeel bij om de drugs bij de 
hippies te brengen. Dat is later allemaal in documentaires aan het licht 
gekomen.

In het laatste jaar van de middelbare school begon het jarenlange druggebruik 
met zijn slaapgebrek zijn tol te eisen. Wanneer ik over straat liep na een paar 
joints begon ik een stem te horen, een sterke gedachtevorm die zei : “Er is 
een complot tegen jou.” Vanwaar dit kwam was me een raadsel, was dit een 
engel? Was het de stem van God? Ik hield het absoluut geheim voor mijn 
vriend Benjamien die naast me liep. Niet veel later begon ik angstaanvallen te 
krijgen waarvoor me Xanax werd voorgeschreven. Ik had toen totaal nog geen 
kennis genomen van het werk van David Icke, die complotspecialist is, noch 
had ik weet van het boek over de Commitee of 300, dat handelt over de 
Hierarchie van de samenzweerders, waar nota bene ook een Christopher 
tussen staat.



Ik werd uiteindelijk opgenomen in de psychiatrische kliniek van Duffel en 
moest daar een vragenlijst invullen. Omdat ik eerlijk was geweest over die 
stem kreeg ik de diagnose “psychotische depressie”. In de wijsheidstraditie is 
de metempsychose gewoon een overgang van de ene tussenhemel of Zion 
(volgens de boeddhisten) naar de andere tussenhemel. Stemmenhoorders 
worden in het boeddhisme genoemd als de bewoners van de nobele werelden 
die de leer van Gautama de Boeddha volgen, ze zijn deels verlicht, aldus het 
boeddhisme. Later zou ik van de literatuur van de Theosofische Vereniging 
leren dat alle grote mannen zoals Plato en Socrates ook stemmen hoorden. Dit 
besef zou toch best doordringen binnen onze psychiatrische ziekenhuizen. Gopi 
Krishna, die als eerste over Kundalini-ontwaken schreef, beweert dat in alle 
psychotici de kundalini ontwaakt is. Zij zouden de leiders van de mensheid 
worden in de toekomst. Volgens auteur Bonnie Greenwell is zeker bij eenderde 
van de psychotici de kundalini ontwaakt. Mijn diagnose zou later nog wijzigen 
in respectievelijk bipolair type 1, schizoaffectief en paranoïde schizofrenie, 
terwijl ik mezelf altijd als een indigokind heb gezien. Mensen als Gabriel 
Cousens en Sri Aurobindo werden ook geleid door een Stem. Dr Cousens is zelf 
psychiater en ziet dit niet als waanzin. Ik verwerp al die diagnoses. Ik ben 
gewoon in de eerste plaats een spiritueel persoon. Ik ben gewoon een 
spiritueel persoon die niet alleen in God gelooft, maar ook voor Hem werkt en 
Hem steeds meer overal kan zien. Die diagnosen zijn dus niet correct. Tijdens 
mijn wandelingen ging ik naar interimkantoren kijken met het oog op werk in 
de toekomst. Ze bieden daar vooral werk aan voor sudra's (arbeiders) terwijl ik 
een hogere roeping had. Ik studeerde mijn eindexamens vanuit de instelling. 
Benjamien kwam met de cursussen naar de psychiatrie zodat ik alles kon 
overschrijven en studeren. Met enige vrijstellingen behaalde ik mijn diploma 
economie-moderne talen. Over mijn ervaringen kwam ik later op televisie in 
het programma Jambers.doc. Wat wel gekleurd is door het domme geloof in 
die diagnosen. Nu ben ik ouder en wijzer geworden en besef ik dat mensen 
best ver weg kunnen blijven van big farma. Wie de waarschuwingen van 
Aldoux Huxley heeft begrepen, met name de poging van de machtselite om 
een concentratiekamp van de maatschappij te maken via de farmaceutische 
middelen, dan besef ik dat we ons daar moeten blijven tegen verzetten en 
blijven rebelleren.

Ik begon informatica te studeren en leerde programmeren in Java en C#. Ook 
deed ik zelfstudie om websites te leren bouwen. Ik begon theosofie te studeren 
en was regelmatig aanwezig in Loge De Witte Lotus in Antwerpen. Tijdens de 
lessen informatica zat ik onder de bank gitaartheorie te studeren. Ik begon 
niet veel later, na een paar jaar informaticastudie aan de Rockschool in 
Antwerpen. Mijn leraar daar bracht me in contact met een Theosofische groep 
die de Alice Bailey-leringen bestudeerden. Omdat ik toen nog drugs nam heb ik 
een periode bezetenheid meegemaakt. Dat is het risico met drugs in 
combinatie met occultisme, leerde ik later van dr Gabriel Cousens, dat je last 
kan krijgen van een bezittende entiteit. Hij raadt dan ook iedereen aan ver 
weg te blijven van drugs en raadt vasten aan om van die entiteiten verlost te 
geraken. Omdat ik me niet goed voelde met het luciferische aspect van de 
theosofie en omdat ik tegen mijn zin medicatie moest nemen van de 
psychiatrie deed ik een zelfmoordpoging. Alweer was daar de stem die zei : “Je 



moet nu een ambulance bellen, je hebt hier nog een taak”. En zo geschiedde 
het, Ik werd met de ambulance afgevoerd en geopereerd in het ziekenhuis en 
op het nippertje van de dood gered. In de jaren voordien ging ik door een 
sjamanistische crisis. Ik kreeg visioenen van de kruisiging van Christus en het 
boezemde me angst in. Dit zou het begin inluiden van wat Kim Michaels 
personal Christhood noemt. Momenteel zouden er 10 000 zielen in incarnatie 
zijn die dit pad bewandelen, dat van de realisatie van het Christusbewustzijn. 
Jaren later zou ik ook letterlijk op de kruisbank belanden in de psychiatrie in 
een isoleercel. Mijn bijnaam Kristo betekent ook Christ. Uit respect voor de 
moslims noem ik mij online nu Kristo Isa.



Ik werd bevriend met de Antwerpse kunstscène. Begon op te treden in kleine 
café's na het ontmoeten van Charles Jarvis bij nachtburgemeester Vitalski. Het 
was dichter Erwin Van Massenhove die zei dat Ik het podium op moest. Jaren 
daarvoor was ik met meditatie-cd's van Dr Roy Michael Martina beginnen 
mediteren en had het kundalinivuur gewekt. Ik heb toen maanden in een koud 
bad gelegen om af te koelen en merkte dat ik telekinetische activiteit 
vertoonde. Als Ik aan Mijn televisie-toestel wees begon het te kraken. Als Ik in 
de buurt van Mijn computer kwam, crashte de harde schijf. Omdat niemand dit 
begreep en de psychiatrie enkel maar medicatie gaf begon ik boeken te 
bestellen van Gopi Krishna en Stanislav Grof. Dr Grof deed baanbrekend werk 
voor de transpersoonlijke psychiatrie. Ik kwam ook in contact met het werk 
van Ken Wilber die integrale psychologie onderwijst1. Ik heb uren afgezien in 
een donkere kamer en vocht tegen de verstoorde kundalini.

Met Charles begon ik op te treden in Antwerpen en in Amsterdam. Ik maakte 
kennis met Simon Vinkenoog en samen belandden we in Ruigoord, waar 
Vinkenoog kind aan huis was. Ik nam van Vinkenoog nog een interview af voor 
hij stierf. De Cd stuurde ik rond naar verschillende mensen, waaronder Muse, 
Madonna, Eminem, prins Laurent en Barack Obama. Tot mijn verbazing kreeg 
ik antwoord van het agency van Madonna en van prins Laurent. Omdat 
iedereen dacht dat ik die brief van Madonna hallucineerde werd ik onder dwang 
opgenomen. Madonna had er een CD van onuitgegeven nummers bijgevoegd. 
Bij mijn arrestatie had de politie de brief van het agency van Madonna 
achtergehouden. De CD is wel terug opgedoken. De jaren daarna verdwenen 
er vaak dingen uit mijn woning. Weer geloofde niemand mij, tot ik erachter 
kwam dat dit gaslighting was. Iemand had het op mij gemund. Ook Charles 
maakte melding van het feit dat er zaken uit zijn woning verdwenen, later Mijn 
vriend Manuel Somers ook. De Cd Street Soul was inmiddels verschenen en 
verkocht goed. In korte tijd waren de 5OO exemplaren verkocht. Ze 
verkochten beter dan de mainstream-artiesten zoals Britney Spears. Ik werd 
later wel een sympathisant in de Free Britney-beweging omdat ik zelf een 
bewindvoerder kreeg. Men zou moeten stoppen met artiesten zo te 
onderdrukken. Peter Renkens van de Belgische succesgroep De Confetti's 
leerde ik kennen tijdens een opname, ook Hij had een bewindvoerder in zijn 
laatste levensjaren. Nochtans had hij miljoenen gehad, zo vertelde Hij mij, 
toen Hij met de Confetti's doorheen Europa toerde.

Ik wou naar India liften op een gegeven moment. Ik vluchtte naar Radhadesh 
in Durbuy en wou daar meeliften met een man naar India. Ik verloor echter 
mijn rugzak. Toen ik terug in Antwerpen was zei mijn moeder dat ik die rugzak 
kon gaan afhalen in het politiekantoor. Ik werd echter in de boeien geslagen en 
naar de psychiatrie gevoerd. Ze dachten echt dat ik mijn verstand verloren 
was. In de instelling maakte ik kennis met Thomas die ook weet had van 
kundalini. Hij liet me kennis maken met Swami Nardanand, die Siddha meester 
is in de Siddha Maha Yoga traditie en hij is de huidige schakel in de lineage van 
kundalini-ingewijden die duizenden jaren teruggaat tot Shiva. Ik kreeg 
shaktipat-inwijding in 2013 en een tweede keer in 2024. Toen begon mijn 
mentale gezondheid te stabiliseren. De kundalini die ik al jaren had werd nu in 

1 Wilber, Ken, Integrale psychologie, Uitgeverij Ank Hermes, Deventer, 2001



balans gebracht. Dit was een antwoord op jarenlange gebeden voor hulp 
betreffende de kundalini. Ik begon vrijwilligerswerk te doen, eerst de 
psychiatrie en later voor Oxfam en nog later voor de Planetary Healing Club en 
het Lost Arts Institute van dr Richard Sacks. Dr Sacks en Dr Gabriel Cousens, 
twee Joodse vrienden, vertegenwoordigen de oude Essenen traditie. De 
Essenen doen al jaren voorspellingen voor de toekomst. Ze voorspellen dat we 
in 2025 een cyclus ingaan die voor een keerpunt zal zorgen. In 2032 zal het 
tijd beginnen keren richting het Messiaanse Tijdperk, wat eigenlijk in 2012 al 
begonnen is. Ze verwachten 1000-jarige vrede in 2075. De Essenen hun 
voorspellingen zijn altijd uitgekomen volgens Dr Gabriel Cousens. Vreemd 
genoeg zeiden ze bij de Alice Bailey groep ook dat de Meesters en de Spirituele 
Hierarchie een Algemene Vergadering zal houden voor hun terugkeer onder de 
mensen. Ze doelen ook daar op het jaar 2025. Alle voorspellingen vanuit 
verschillende bronnen duiden op dat jaar 2025. Ik heb wel dingen geleerd van 
de theosofen maar ik heb moeite met het feit dat de Alice Bailey-boeken halve 
waarheden verkondigen. Dus als je die dingen leest moet je altijd de leugens 
eruit filteren. Wel leerde ik van hen het bestaan van Shamballah in de Gobi-
woestijn waar de Witte Broederschap van Meesters in het astrale hun 
Hoofdkwartier hebben. Shamballah bestaat echt volgens mij. Ik distantieer Mij 
wel volledig van de huidige Verenigde Naties omdat ze een orgaan zijn van de 
Nieuwe Wereldorde, die volledig door oligarchen wordt bestuurd. Er werken 
wel nog enkele white hats binnen de V.N., maar ik geloof dat die schaars zijn. 
De V.N. wordt volledig gerund door de olicharchie van de financiële elite.

Ik werkte een tijdje samen met de Lucis Trust en stortte veel geld aan hen 
omdat ik echt geloofde in de Verenigde Naties. Dr Cousens werkte ook met de 
V.N. en leidde vredesmeditaties met de staf van de V.N. Hij zegt dat er echt 
veel goede mensen werken met goede idealen. Jammer genoeg moest dr 
Cousens stoppen met de meditaties toen ze meer voor de NWO gingen werken 
en de waarden van Dr Cousens en de Verenigde Naties niet meer overeen 
kwamen. Ook ik heb die evolutie doorgemaakt. De wereldorde wordt oftewel 
totalitair oftewel democratisch. Dat is de strijd die nu woedt. Dat had ook Bart 
Somers in Mechelen door. Laten we allemaal strijden om een totalitaire 
wereldregering te voorkomen.

In het verleden bezocht ik de vrijmetselaarsloge Les disciples de Salomon in 
Leuven tijdens een opendeurdag. Er werd gelachen met complottheorieën. De 
broeders zeiden : “Wij drinken geen bloed uit schedels en hier liggen geen 
lijken.” Dat deed me nadenken. Na veelvuldig onderzoek in de boeken van 
David Icke en andere bronnen kwam ik erachter dat sommige 
complottheorieën waar zijn. Dat zei ook Mehal Rockefeller aan de telefoon met 
wie ik een tijdje bevriend was. Mehal is echter psychotisch geworden en 
belandde een tijdje in de psychiatrie nadat hij op de radio had verteld dat 9/11 
een complot was. Hij werd in de psychiatrie geplaatst door zijn adoptie-familie 
(hij is geadopteerd en geen bloedlijn-Rockefeller). Zijn adoptie-familie nam het 
niet in dank af dat Hij de waarheid had verteld. Ook heb ik Madeleine 
Rothschild in mijn netwerk. Ze krijgt al mijn updates via mail. De reguliere 
vrijmetselaars krijgen ook al mijn updates. Er zitten in die families, vooral in 
de jongere generatie Rothschilds en andere Illuminati, veel goede mensen die 


